風水專屬主題公園

Fengshui Special Theme Park



這是你專屬的主題公園——八陣

購買產品:選擇你需要的級別,乘以購買數量(人次),自行付款(效果與價值成正比)

下載文件:自行下載此文件一份。根據購買的數量,使用相應的次數(也可不打印,直接在網上閱讀)

適用人群:老少咸宜

設置場所:可以在你的任何地方(室內外),無風,氣溫合適

- 佔地面積:9平方米(長3米,寬3米)。需要時可適當增減
- · 畫九宮格:用易清潔之物(如封箱膠帶),在地上畫九宮格和數字(如右下圖。如損毀須補畫完整),上方朝北使用方法:根據歲數(週歲)使用對應的九宮格。在相應的格中安靜逗留,站或坐(勿手舞足蹈,關鈴聲)
- 單人使用:1小時/次(自行計算時間),每日1-3次或以上(間隔1小時或以上)。出陣就算1次(不論是否呆夠1小時)
- 多人使用:有人使用期間,他人亦可隨時使用(同歲者可錯時使用)。其他同上
- 説明:所購買的數量(人次)用完之後,PDF文件必須立即刪除(包括任何副本)。有人使用期間場地專用,不可穿行。冇人使用時恢復如常

瞑眩反應(如酸、麻、脹、痛、疼和癢):是好轉徵兆。《書經・説命篇上》曰:「若藥弗瞑眩,厥疾弗瘳|

· 正確的心態和做法: **既來之則安之**(順其自然,逆來順受,淡然處之,勿嚮往追求)

產品原理:風水文明、神傳文化和高維度能量(科學至今無解的事情還有很多)

保存期限:6個月(購買日起)。逾期作廢。用後及逾期未用皆作廢

溫馨提示:產品不允許再次進行商業行為

單位:人次

Age	Jiugong grid		N		
<1, 9, 18, 27, 36, 45, 54, 63, 72, 81, 90, 99	1				
1, 10, 19, 28, 37, 46, 55, 64, 73, 82, 91, 100	2	4	. 9	2	
2, 11, 20, 29, 38, 47, 56, 65, 74, 83, 92, 101	3				
3, 12, 21, 30, 39, 48, 57, 66, 75, 84, 93, 102	4				
4, 13, 22, 31, 40, 49, 58, 67, 76, 85, 94, 103	5	3	5 5		
5, 14, 23, 32, 41, 50, 59, 68, 77, 86, 95, 104	6		+	+-	
6, 15, 24, 33, 42, 51, 60, 69, 78, 87, 96, 105	7	8	1	6	
7, 16, 25, 34, 43, 52, 61, 70, 79, 88, 97, 106	8				
8. 17. 26. 35. 44. 53. 62. 71. 80. 89. 98. 107	9	Jiugo	Jiugong grid (stay area)		

Example: Mr. Tom is 41 years old and stay in 6 grid; Mrs. Smith is 28 years old and stay in 2 grid.

- · This is your special theme park The Eight Arrays.
- Purchase Products: Choose the level you need, multiply by the quantity (person-time), pay yourself (effect is proportional to value).
 - * Download file: Download a copy of this file yourself. Use the appropriate number of times based on the quantity purchased (you can also read directly online without printing).
- · Applicable people: Suitable for all ages.
- · Setting place: Can be anywhere in your (indoor and outdoor), no wind, suitable temperature.
 - * Area: 9 square meters (3 meters long, 3 meters wide). Can be appropriately increased or decreased when needed.
 - * Drawing a Jiugong grid: Use something that is easy to clean (such as colored packing tape or chalk) to draw a Jiugong grid and numbers on the ground (as shown in the upper right picture. If it is damaged, it must be repainted), and top facing north
- How to use: Use the corresponding Jiugong grid according to the age. stay quietly in the corresponding grid, stand or sit (do not dance, turn off the bell).
 - * Single use: 1 hour/time (calculate the time by yourself), 1-3 times a day or more (with an interval of 1 hour or more). Leaving counts as 1 time (regardless of whether you stay in the array for 1 hour or not).
 - * Multiple use: While someone is using it, others can also use it at any time (people of the same age can stagger the time to use). Other same as above.
 - * Illustrate: PDF files must be deleted (including copies in all forms) immediately after the purchased quantity (person-time) is used up. During the period of use, the venue is dedicated and cannot be walked through. Return to normal when no one is using.
- MingXuan Reaction (such as soreness, numbness, swelling, pain and itching) is a sign of turning better. According to an
 ancient Chinese book Shang Shu' Yue Ming (Part I), "If no MingXuan reactions occurs after use, then its root will not go
 awav".
 - * When you have the MingXuan reactions, the right attitude is: **Accept it** (let it be and bear the reactions calmly without excessive expectations).
- Principle: Fengshui civilization, Divine culture and High-dimensional energy (there are many things that science has yet to solve).
- Expiry date: 6 months (from the date of purchase). Overdue void. It will be void after use and overdue use.
- · Reminder: Products are NOT allowed to process Re-sell business behavior.
- · Unit: Person-time.

